

《单词百科:mitral是什么意思?mitral怎么发音?mitral的解释和用法》

英语单词mitral是什么意思?mitral怎么读?mitral怎么发音?简答网为您整理了mitral的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



mitral怎么读

mitral的读音:[ˈmaɪ trəl]

mitral的意思

1、adj.礼冠的，僧帽状的；

mitral的相关词组

1、mitral valve prolapse 二尖瓣脱垂；

2、mitral valve 僧帽瓣，二尖瓣；

mitral的双语例句

1、The abnormality mitral stenosis was in myocardium, not in the valve.

二尖瓣狭窄的病变是在心肌而不是在瓣膜.

2、Valvular heart disease, usually aortic and mitral insufficiency, can complicate a variety of systemic diseases.

瓣膜性心脏病, 以主动脉瓣及二尖瓣闭锁不全为最常见, 可使各种全身性疾病变得复杂.

3、Background-Mitral annulus is a complex structure of poorly understood physiology.

二尖瓣环是一复杂结构, 目前对其生理了解非常不明确.

4、Objective To simulate the ultrasound Doppler flow imaging of mitral regurgitation.

目的模拟二尖瓣反流的超声doppler成像.

5、Purpose To evaluate the role of three-dimensional echocardiography in mitral valve repair.

目的评价动态三维超声心动图在二尖瓣修复术中的作用.

6、Figure C shows the detail of mitral valve prolapse.

图C显示了二尖瓣脱垂的细节信息.

7、Figure B shows the heart with mitral valve prolapse.

图B显示了二尖瓣脱垂的心脏.

8、This is chronic rheumatic valvulitis involving the mitral valve.

慢性风湿性心瓣膜病(二尖瓣狭窄).

9、Results Mitral valve and tricuspid valve prolapse were classed three grades.

结果二、三尖瓣脱垂分为三级.

10、Conclusion The late efficacy of mitral annuloplasty using prosthetic ring is satisfactory.

结论对于有瓣环扩大的二尖瓣成形术,应用人工瓣环,近期和远期临床效果均满意.

11、 This is characteristic of floppy mitral valve mitral valve prolapse.

这是二尖瓣脱垂的特点.

12、 Mitral regurgitation is one of the most serious heart diseases.

二尖瓣返流是心脏疾病最主要的发病之一.

13、 Clinical Experience of Percutaneous Balloon Mitral Valvuloplasty (30 Cases) (Abstract)

30例经皮二尖瓣球囊成形术的临床体会 (摘要)

14、 Moderate mitral regurgitation was more common in eccentric left hypertrophy group.

离心性肥厚组中度二尖瓣反流者较多.

15、 Moderate regurgitation was detected in pulmonic, tricuspid and mitral valves.

中度返流仅见于肺动脉瓣、 尖瓣和二尖瓣.

以上是简答网为您整理的mitral怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助.查看更多关于mitral的用法、

mitral的释义、mitral的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mitral>